

| To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MEDITERRANEAN TOURISM INVESTMENT Date: 28-12-2023 02:20:15 PM Subject: Representing the membership of the Board of Direct | السادة ميئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البحر المتوسط للاستثمارات السياحية التاريخ: 28-12-2023 02:20:15 PM الموضوع: تمثيل عضوية مجلس الادارة |
|---|--|
| We would like to inform you of the appointment of Mr. Shareef Fares Al-Sawalha to be a representative of Al-Yaqeen Investment Company as a member of the Board of Directors of the Mediterranean Touristic Investments Company for the years from 2024 to 2027, replacing the current representative, Mr. Nasser Al-Tarawneh. | نود اعلامكم بتعيين السيد شريف فارس الصوالحه ليكون ممثل عن شركة اليقين للاستثمار في عضوية مجلس ادارة شركة البحر المتوسط للاستثمارات السياحيه للاعوام من 2024 الى 2027 بدلا من الممثل الحالي السيد ناصر الطراونة. |
| 28-12-2023 | 28-12-2023 |
| Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: فيروز عبدالله | وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: فيروز عبدالله |